

ရှင်ငွေ၊ခေးရှမ်း၊ ဂီဝ်၊လူလ်းလွင်း သီခင်းသံ၊မံကခင်းလမ်း၊လွင်းလေး

ခင်းလိုင်မိုင်းဂွမ်းတုမ် မိုင်း၂၀၁၄ခင်း



- ၂၀၁၄ခင်းလိုင်မာဂ်(ခုံ)(၂၉)ဝခင်း ခိုင်,တိုင်ခိုခင်း လိုင်; ပီခင်းခင်းယမ်းခင်းပုးသီခင်းသံ၊မံဂွမ်းလမ်း.ဂူခင်းယပ်.။ ခင်း ခင်းယမ်းသီခင်းသံ၊မံဂွမ်းလမ်း.ဂူခင်းခင်း. တေဂီဝ်မံကခင်း သီခင်းသံ၊မံ ဂူခင်း ကခင်းယူ,ခင်းမိုင်းဂွမ်းတုမ်ခင်း. တင်းသိုင်ယပ်.။
- ၂၀၁၄ခင်းလိုင်မာဂ်(ခုံ)(၂၉)ဝခင်း ခိုင်,တိုင်ခိုခင်း ခင်းယမ်းသီခင်းသံ၊မံဂွမ်းလမ်း.ဂူခင်းခင်း. တေဂီဝ် မံကခင်း သီခင်းသံ၊မံ ဂူခင်း၊ ကခင်းယူ,ခင်းမိုင်းဂွမ်းတုမ်ခင်း၊ ဂူခင်းမိုင်းလုံသေကမ်း,ဝု၊ ဂူခင်းခင်းယူ,လုံသေကမ်း,ဝု၊ ဂူခင်းမိုင်းလုံသေကမ်း,ဝု၊ ဂူခင်းလမ်း/ ဂူခင်းယိုင် သေကမ်း,ဝု၊ ကျ,ယုဂျိုင်ကမ်း,ဝု၊ တေဂီဝ်မံကခင်းဂျ,ခင်းခင်းဂေ၊ သီခင်းသံ၊မံဂွမ်းလမ်း.ဂူခင်းကခင်းဝုခင်း. ပီခင်း တင်းကခင်းဂီဝ်ကခင်းသီခင်းမံဂွမ်းလမ်း.ဂူခင်း ခိုင်,လိုင်၊ ယမ်းယိုင်၊ ဂွမ်းလိုင်ခင်း တင်းမိုင်းခင်း.ဂေ၊(မိုင်းခင်း, ဂိုင်.ဂင်. ထံ,ဂင်; ခင်း.ယပ်.။)
- ၂၀၁၄ခင်း ဧတ,ကပ် လိုင်မာဂ်(ခုံ)(၃၀)ဝခင်း တေ,ထိုင် လိုင်ကေပဂီ,(၁၀)ဝခင်းခင်း. ယုဂီဝ်သီခင်းသံ၊မံ ခပ်တေဂီဝ်ကခင်း သီခင်းမံ ဂျ,ခင်း ခင်းဂိုခင်းခင်းဂိုခင်းတင်းသိုင်လေး ဂျ,ခင်း မုဂ်.လုမ်း ဂူခင်းလုမ်းလုမ်းယူ,ယပ်.။ ဂျ,တီးဂိုခင်းကခင်း ဂီဝ်မံယပ်. ခင်း. လွင်းကခင်းဝု ဂီဝ်မံ သီခင်းသံ၊မံဂွမ်းလမ်း.ဂူခင်းယပ်.ဂျ,ယပ်.ခင်း. တေတိတ်ခင်း. ခီဝ်လေးတိတ်ယူ,ခင်း၊ ဝါးသေ ၂၀၁၄ခင်း လိုင်ကေပဂီ,(၁၀)ဝခင်းခင်း. သင်ဝုခင်းသေဂိုခင်း ဂိုခင်း/သေလုမ်းလုမ်းကမ်းပံ,လံဂီဝ်ပုးလိုင်တေလံဂီဝ်သိုင်, ပွင်,ခပ်,ပခင်း ဂျ,တီးယုခင်းပုခင်းယူ,ခင်း၊ ခပ်လင်းတေခိုခင်းပွင်ပခင်း ပုခင်း ဂီဝ်မံကခင်း သီခင်းသံ၊မံခင်း.ယူ,ယပ်.။
- ဂူခင်းမိုင်းဂွမ်းဂျ,ဂေ. ကွခင်းခင်းပုးလုံ့ထီမံလုမ်း သီခင်းသံ၊မံဂွမ်းလမ်း.ဂူခင်းခင်း.သေလေး လင်,တေလံဂီဝ်. လွင်းတင်း ဂူခင်းမိုင်းဂွမ်း၊ ခေးမုခင်း ကခင်းလိုင်လုံ့ တီတ်ခင်းခင်းလီလီ ယူ,ခင်းယပ်.။ ကခင်းလံးမုးလွင်းတင်း ဂွမ်းဂူခင်း လေး ဂိုခင်း/ ဂွမ်း ခင်း.လိုင်; မိုင်းကခင်းတေဂီဝ် ခင်း,ခင်းယိုင်၊ ဂျ,ခင်းဂီဝ်လံးလံးခင်း,ပံးမိုင်း၊ မိုင်းကခင်းခင်းခင်းတု,ခင်းခင်းယု, မခင်း,မံခင်းလုံ လိုင်းခင်း. တေမီးခင်း.တွခင်းယုခင်းလီလုံ့ခင်း.ထီမံလံးယူ,တီးခင်း၊ ဂွမ်းခင်းလေး မိုင်းကခင်းဂွမ်းခင်း ပုးလုမ်း လုံ့ထီမံလုမ်း ဂခင်းဂီဝ်သီခင်းမံဂွမ်းလမ်း.ဂူခင်းခင်း.ဂူလ်း လင်,တေလင်ခင်း.ခင်းခင်း,မခင်း,ဂီဝ်လိုင်မိုင်းဂွမ်းပုခင်းကခင်းဂွမ်းမိုင်း ခွဲးလံးတင်းကခင်းခိုခင်းယု,ခင်း.ယူ,ယပ်.။ဂွမ်းခင်းပုးလွင်းဂေ,သင်းဂီဝ်ကခင်းသီခင်းမံဂွမ်းလမ်း.ဂူခင်းလိုင်တေလင်ခင်းခင်းခင်း သီခင်းမံဂွမ်းလမ်း.ဂူခင်း တေသု,ပုးလွင်းယု,ဂူခင်းမိုင်းသေလင်ခင်းဂျ,ခင်းခင်းဂေ၊





- တီးသီခင်းမံဂှ်ခပ်.ဂှ်ခင်း ခေးတွပ်,ကခင်သူတွပ်,ဝံ. တျ,တေတမ်လှ်ဂှ်ခင်းလုမ်း; ပပ်.ပိုင်တီးဂှ်ခင်းကပ်သီခင်းမံဂှ်ခပ်.ဂှ်ခင်း တေဂှ်ခင်းပခင်ယပ်. သေဂေး.ဂေး. သင်ဂှ်ခင်းခင်းမံမီးလှ်ခင်း; တေကပ်တင်းခင်းခင်း လှ်ခင်းခင်း, မံမီးသီခင်းသီမံ မီးဝံ.ခခင်း. ယူ,ခေးဂေး။ မံမီး ကခင်ပိုင်ကွဂှ်,ဝံ. မိုဝ်း ၂၀၁၃ခင်း လှ်ခင်းဂှ်ခင်း,လံ,ခခင်း. ဂေး.ဂင်းပခင် လှ်ခင်းသူလပ်; ကခင်တွပ်,ခခင်း. ဂေးခင်း သီခင်းသီမံဂှ်ခပ်.ဂှ်ခင်းခခင်း.ယူ,ယပ်.။
- ကမ်,လှ်ခင်း,ခခင်း "သီခင်းမံဂှ်ခပ်.ဂှ်ခင်းဂှ်ခင်း"လေး; "ခင်းမံခင်း" သူလပ်; ကမ်,လှ်ခင်း,ခခင်းယူဂှ်ခင်းခင်း သေဂေး.ဂေး.။ သီခင်းမံ ဂှ်ခပ်.ဂှ်ခင်း လှ်ခင်း; ဂှ်ခင်းကပ်လှ်ခင်းတင်း ဂှ်ခင်းဂှ်ခင်းဂှ်ခင်း; လှ်ခင်းတင်း မှ်.လှ်ခင်း ခင်း လှ်ခင်းခင်းယမ်း ဂှ်ခင်းသီခင်းသီမံ ခခင်း. ခေးဂေး။ သင်ဝေး သူလပ်; မီးယူ,ဂေးတီး ခင်းဂှ်ခင်းကခင်ခင်း; ပိတ်.သမ်. လှ်ခင်းသီသူလပ်; ကမ်,ပေးခင်း သီခင်းမံဂှ်ခပ်. ဂှ်ခင်းဂှ်ခင်းခခင်း.သေတျ.။ ခင်းယမ်းသီခင်းသီမံခခင်း. သူလပ်; မီးယူ,ခင်းဂှ်ခင်းခခင်း.လှ်ခင်း တေဂှ်ခင်းကပ် သီခင်းမံသူလပ်; ခင်းဂှ်ခင်းခခင်း.ယူ,ယပ်.။ သီခင်းမံဂှ်ခပ်.ဂှ်ခင်းလေး; သီခင်းသီမံဂှ်ခပ်.ဂှ်ခင်းမိုဝ်းခခင်း. ကမ်,မိုဝ်းခခင်း ကမ်,ဂပ်.ဂေး,လှ်ခင်းဂခင်း- ခေး။ ခင်းယမ်း သီခင်းသီမံဂှ်ခပ်.ဂှ်ခင်းခခင်း. ဂှ်ခင်းကခင်ယူ,ခင်းဂှ်ခင်းသူလပ်;ဂေး. တေလေးတွပ်,လတ်;ပခင် သီခင်းလှ်ခင်း လှ်ခင်းတင်း ဂှ်ခင်းလှ်ခင်းမိုဝ်း ကခင်လှ်ခင်းကခင်းလှ်ခင်း ဂေးခင်း ခေးထမ်သီခင်းသီမံခခင်း. ခေးဂေး။
- ဂှ်ခင်းပိုင်; ကမ်,ဂပ်.ဂေး,လှ်ခင်းဂခင်းတင်း သီခင်းသီမံခခင်း.လေး; တေကမ်,ကပ် လှ်ခင်းတင်းဂေးခင်း သီခင်းမံဂှ်ခပ်.ဂှ်ခင်းခခင်း. သေ တေကမ်,ဂှ်ခင်း တင်ကခင် ဂှ်ခင်းခင်းလှ်ခင်း. တီး.လှ်ခင်းလှ်ခင်း တင်,ခင်းခင်းမံလှ်ခင်း. လှ်ခင်းခင်းခင်း.ခေး။ ခေးမုခင်းဂှ်ခင်း သီခင်းမံဂှ်ခပ်.ဂှ်ခင်းခခင်း. လှ်ခင်းသေလှ်ခင်းကခင် ဂှ်ခင်း,လှ်ခင်း သီခင်းမံဂှ်ခပ်.ဂှ်ခင်းခခင်း.သေ တီးလှ်ခင်းတင်း တင်,ကခင် လှ်ခင်း လှ်ခင်းသေကမ်,ဝေး တေကမ်,လေး လှ်ခင်းတိုဝ်းခခင်းခခင်း. ပမ်းပိုင်မံမီးသီခင်းသီမံဂှ်ခပ်.ဂှ်ခင်း တေဂှ်ခင်းပခင်သူခပ်ယပ်.ခေးဂေး။
- ဂခင်းဂှ်ခင်းသီခင်းမံဂှ်ခပ်.ဂှ်ခင်းခခင်း.လှ်ခင်း; တေဂှ်ခင်းကပ် ခေးဂှ်ခင်းဂှ်ခင်းယူဂှ်ခင်းယူဂှ်ခင်း; မှ်.လှ်ခင်း(ဂှ်ခင်းခင်းမံ. ဂှ်ခင်းတပ်.သိုဝ်း. ဝတ်. မုခင်းလပ်; ဂှ်ခင်းယူ) လေး; မှ်.လှ်ခင်းကခင်ပိတ်,ပိုင်ပိုင်ခင်း (ဂှ်ခင်းခင်းခင်းဂှ်ခင်းခင်းယေလေး. ဂှ်ခင်းလှ်ခင်းခင်း,ဂေး,သင်း; ဂှ်ခင်းလှ်ခင်း တီးတျ.ဂှ်ခင်း) လှ်ခင်းခခင်း. တေဂှ်ခင်းကပ် သီခင်းသီမံခေးယပ်.။ ခင်းယမ်း ကခင်မမ်းခင်းခင်း. ပုခင်းဂှ်ခင်းသီခင်းမံဂှ်ခပ်.ဂှ်ခင်းခခင်း. တေဂှ်ခင်းကပ်သီမံ ဂှ်ခင်းဂေး. ကခင်ယူ,တီး ဂေးခင်းမိုဝ်းဂှ်ခင်းတုမ်ခခင်း. တင်းသီခင်းခေးယပ်.။

တီးဂပ်.သိုဝ်း,  
[www.dop.gov.mm](http://www.dop.gov.mm)  
<http://myanmar.unfpa.org/census>

